

昆明钢铁控股有限公司

KUNMING IRON & STEEL HOLDING CO., LTD.

Letter of Invitation

We are pleased to invite Mr. Neville Gabie and Mr. Stuart Michael Hewetson Ward to visit our headquarters located in Anning city, Yunnan province, China during the period from March 30 to April 10, 2016. Their personal information is as follows.

Name	Gender	Date of Birth	Nationality	Passport No.
Neville Gabie	Male	19th April 1959	British	209407252
Stuart Michael Hewetson Ward	Male	07 - 04 -1981	British	519167908

They are self-employed artists/film maker and have been commissioned by Fonds-Belval to make a film about the history of Blast Furnace C, which we bought from Belval, Luxembourg in 1996. It's meaningful to share a common link — Blast Furnace C and have this opportunity of cultural exchange between us. The Blast Furnace has been operated well after revamped in our iron-making plant and is playing an important role among our production lines. We'll make arrangement for them to visit the Blast Furnace and meet the people who work and live here, as well as provide necessary assistance, so that to ensure a success in filming.

As we understand that all expenses incurred during the trip, including international travel expenditure, accommodation and medical insurance and so on during their visit in China will be covered by Fonds-Belval.

Best regards,

Zhao Yongping
Board Chairman

Kunming Iron & Steel Holding Co., Ltd



地址：中国云南省安宁市郎家庄
Add: Langjiazhuang, Anning City, Yunnan Province, China
电话/Tel: +86 871 68602392

邮政编码：650302
Post Code: 650302
传真/Fax: +86 871 68651010

昆明钢铁控股有限公司

KUNMING IRON & STEEL HOLDING CO., LTD.

邀请函

我们非常高兴地邀请 Neville Gabie 先生和 Stuart Michael Hewetson Ward 先生于 2016 年 3 月 30 日-4 月 10 日期间到访位于中国云南省安宁市的我公司总部，他们的个人信息如下：

姓名	性别	出生日期	国籍	护照号
Neville Gabie	男	1959 年 4 月 19 日	英国	209407252
Stuart Michael Hewetson Ward	男	07 - 04 -1981	英国	519167908

他们是受卢森堡贝尔瓦尔政府基金组织 (Fonds-Belval) 委托的艺术家和电影制作人，前来拍摄一部关于卢森堡贝尔瓦尔工厂 C 高炉历史的纪录片，该高炉由我公司 1996 年从卢森堡贝尔瓦尔工厂购买后经我公司炼铁厂重新设计后建成，至今仍运行良好，对我公司生产发挥着重要作用。我们双方分享关于这座高炉的历史以及进行这样的文化交流是非常有意义的。我们将安排他们参观高炉、会见在此工作和生活的人们，并提供所需的必要协助，以确保纪录片拍摄成功。

他们此行的所有费用，包括国际旅费、食宿及医疗保险等费用均由贝尔瓦尔政府基金组织 (Fonds-Belval) 承担。

此致

董事长

昆明钢铁控股有限公司



地址：中国云南省安宁市郎家庄
Add: Langjiazhuang, Anning City, Yunnan Province, China
电话/Tel: +86 871 68602392

邮政编码：650302
Post Code: 650302
传真/Fax: +86 871 68651010